
Werkgroep werkt aan toekomstbestendig Ontmoetingscentrum ‘t Tweespan 

Aan de Mira wordt hard gewerkt aan het bouwproject De Springplank. Onderdeel daarvan is een 

nieuw ontmoetingscentrum ’t Tweespan. Een werkgroep belegt op 7 april een inspiratiebijeenkomst 

om tot een toekomstbestendig wijkgebouw te komen. 

De realisatie van een nieuw ontmoetingscentrum is een uitgelezen moment om te bezien of er 

nieuwe functies aan toegevoegd moeten worden. Welke zijn de behoeften in de huidige samenleving 

waarin ‘t Tweespan kan voorzien? De werkgroep Ontwikkeling ’t Tweespan daagt op 7 april een 

aantal instituties uit om daarover samen van gedachten te wisselen. De werkgroep is ontstaan op 

initiatief van de Seniorenraad Veldhoven. “Wij zijn als Seniorenraad in gesprek gegaan met het 

bestuur van ‘t Tweespan vanuit onze zorg of er voldoende input is om tot een mooie nieuwe 

functionaliteit van het nieuwe Tweespan te komen”, vertelt Ton van Overbeek. Hij zit in de werkgroep 

die verder bestaat uit Jan Kuipers van de Seniorenraad, Fred De Ruiter als voorzitter van het bestuur 

van ’t Tweespan en Roel Akkerman en Jan Veenkant namens het wijkplatform Ons Zonderwijk. Van 

Overbeek: “We leven nu in een andere samenleving dan in 1981, het geboortejaar van ’t Tweespan. 

In 2025 staan we in Veldhoven voor aanzienlijke maatschappelijke uitdagingen. Denk aan de 

schaalsprong, de vergrijzing en de toename van het aantal internationals.”  

De verwachting is dat Veldhoven in 2040 maar liefst 60.000 inwoners telt. “De sociale cohesie zal 

meer aandacht moeten krijgen. Als Seniorenraad willen we daarbij graag helpen. Zo’n nieuw 

wijkgebouw is een unieke kans om dingen voor de wijk te organiseren. Dat betekent wel dat er veel 

werk aan de winkel is”, stelt Van Overbeek. Kuipers: “We willen graag dat mensen zich 

verantwoordelijk voelen voor hun eigen wijk. Er moet opnieuw vorm gegeven worden aan activiteiten 

in de wijk en in ’t Tweespan. Dat kunnen we niet alleen. Instituties als Cordaad Welzijn, SWOVE, 

Oktober, Zuidzorg, PVGE, KBO, de gemeente en woningcorporaties moeten ons ondersteunen met en 

bij nieuwe initiatieven.”  

De ontmoetingsruimte wordt in de nieuwe Tweespan een stuk groter, weet voorzitter Fred de Ruiter. 

“De ontmoetingsruimte is straks een heel belangrijke plek in het Tweespan. We kunnen er meer 

mensen bedienen. Er wordt voor die ruimte geen huur gevraagd. Het voornaamste is dat mensen er 

elkaar kunnen ontmoeten. Liefst een mix van jong en oud, en wellicht kunnen jongeren er iets 

betekenen voor de senioren. De bestaande functies, zoals de verhuur van ruimte, komen uiteraard 

terug in de nieuwe accommodatie.” Doordat de accommodatie groter wordt, is er straks ook 

behoefte aan meer vrijwilligers met organisatietalent en verantwoordelijkheidsgevoel.  

Op maandag 7 april wil de werkgroep ideeën van organisaties ophalen over het toevoegen van 

nieuwe functies aan het Tweespan in het licht van de uitdagingen waar Veldhoven voor staat. 

“Daarbij hebben we al die stakeholders nodig. Zij hebben de kennis en ervaring en een groot belang 

bij de juiste functionaliteit van het nieuwe gebouw.” De inspiratiebijeenkomst vindt plaats van 15.00 

tot 17.00 uur. Er zijn al een aantal instanties uitgenodigd. Wie nog niet benaderd is en toch wil 

meepraten, kan een e-mail sturen naar tvanoverbeek007@outlook.com. Vóór de zomervakantie 

komt er ook nog een bijeenkomst voor Veldhovenaren en in het bijzonder de wijkbewoners.    

Het streven is om eind 2026 afscheid te nemen van de noodvoorziening en de nieuwe Tweespan in 

gebruik te nemen.  

 

mailto:tvanoverbeek007@outlook.com

